
Referat programrådsmøte Honours-programmet 20. januar 2022. 
 
 
Velkommen til årets første programrådsmøte for Honours-programmet. 
 
Tilstede: Anders Malthe-Sørenssen, Øystein Linnebo, Oskar Bonafede Heggernes (studentrep.), 
Andrea Dahlin Larsen (studentrep.), Tiril Flatebø (studentrep.), Grete Stavik-Døvle, Gunnar A. 
Malmin, Linn L. Thorsen (referent) 
 
 
Sak 1  
Orientering budsjett. Vi har mottatt HFs budsjett for Honours, se vedlegg. 
 
Referat:  Orientering budsjett og poster.  
Det nevnes spesielt  
- utgifter til mentorer, altså som opplæring og veiledning til mentorer,  
- programseminar med buss, 1. semester,  
- ekstern foredragsholder, hovedsakelig på HON1000 
- tverrfaglige kullsamlinger per år. 
 
Følges opp av AMS og LLT: Har vi et faktisk vedtak for budsjettet i styringsgruppen. Sjekk også om 
det er felles kontostreng eller om det fakultetsvise kostnadstilordninger? 
 
Sak 2 
Avslutning for kull 2019, avgjøre tid, sted og opplegg. Forslag til datoer fra studentene i rangert 
rekkefølge fra mest til minst populære uker: 
a) 30. mai - 3. juni 
b) 9. - 13. mai 
c) 16. - 20. mai 
d) 23. - 27. mai 
e) 6. - 10. juni 
f) 13. - 17. Juni 
 
Referat: Går for alternativ a. Bare for studentene eller skal studenter kunne invitere med andre? 
Format på avslutning ikke landet, men et høytidelig opplegg. Ha foredragsholdere knyttet til tema og 
en seremoniell avslutning med middag? Legges til fredag ettermiddag av praktiske årsaker? 
Følge opp: Lage opplegg, sjekke serveringsalternativer, lokale og budsjett. Sjekk ut med studentene 
at 3. juni ikke kolliderer med eksamener eller andre avslutningsopplegg. Sender ut e-post til 
studentene med spørsmål angående eksamen og eventuell kollisjon med eksamen til studenter. 
Administrasjon sender e-posten, AMS kommer med forslag til tekst i løpet av dagen dersom han har 
det. 
Finne student til kandidatenes tale. 
Kullbilde, ta dette i forkant eller på avslutningen? Hvis tas før, kan det deles ut på avslutningen? AMS 
hører med Tone på sin enhet om kullbilde. 
 
Sak 3 
Studiestart uke 33 – bekrefte tider i semesterstart. Velkomst mandag kl. 08.00 og Honours-dagen 
onsdag 13.00 – 15.00 som vanlig? 
 
Referat: OK velkomst mandag kl. 08.00 og Honours-dagen onsdag 13.00 – 15.00. 



Holder det med tidligere opplegg, eller skal vi ha et ekstra Honours-arrangement mot slutten av 
studiestartsuka? Mtp at kullene vokser og det er flere studenter. Styrke det sosiale for Honours. 
Eventuelt uken etter? Balanse mellom Honours-spesifikt opplegg og fagvise opplegg. Hva med eget 
Honours-arr. på onsdagen kveldstid uken etter? Sjekk med undervisningstid for HON1000. 
Admin tar med tilbake tider til egne fakulteter for å hindre kollisjoner mellom disiplinære infomøter 
og HON-programmet.  
 
 
Sak 4 
Diskusjon. Hvem underviser høsten 2022? HON1000 (MN), HON2110/HON2120 (HF) og HON3000 
(SV). 
 
Referat:  
HON1000: Henrik fortsetter som emneansvarlig. Det er dialog om gruppelærer. Ønskelig med to 
gruppelærere. En gruppelærer fra annet fag enn realfag? Ønskelig med en tredjeårs Honours-
student, men personlig egnethet må vektlegges. Må utlyse stilling som stud.ass. 
 
HON2110: Salvatore Florio halvparten og jobber med å få på plass en medunderviser. ØL og LLT 
følger opp. 
HON2120: Ingrid L. Falkum er aktuell. Tanker om utvikling av opplegget. ØL og LLT følger opp. 
HON3000: Nikolai fortsetter. Cato har sabbatical. En annen må inn. GAM og LTW følger opp.  
 
Sak 5  
Vedtak vitnemålstekst.  
 
Referat: Ingen innvendinger på innhold. Teksten må på en runde innom eksamenskontorene for 
kritisk gjennomlesning. Adm. følger opp med sine fakultet. 
 
Sak 6 
Diskusjon: Studenter ikke får tilgang til relevante emner ved IFI (informatikk) selv om emnene 
tilhører et MN-eid, tverrfaglig program med kunstig intelligens som tema og studenten har 
forkunnskapene i orden. Dette er problematisk. Hvordan stiller programrådet seg til dette og 
hvordan kan dette tas videre? 
 
Referat:  
Studenter får ikke automatisk meldt seg til emner hos IFI selv om de har forkunnskapene og det er 
anbefalt. Vi ber om møte med fakultetet for å få løftet problemet høyere i hierarkiet. 
Det er problematisk om tverrfaglige studenter kommer bakerst, da de ikke får tilgang til emner de 
må/bør ha. Det er både problematisk at det er krav til forkunnskaper og at det er vanskelig å koble 
studierett til enkelte emner. 
GAM: Ønskelig om at Honours-stud kan ha en fortrinnsrett til emner. Ønsker en fleksibilitet at 
studieretningsadm. Kan legge til emner i utdanningsplaner uten å måtte gå igjennom mølla? En 
overensstemmelse mellom fakulteter? 
Vedtak fra programrådet: Melde det videre som sak til styringsgruppen.  
 
 
Sak 7 
Orientering om programseminar som skulle vært i januar. Utsettes til uke 7 eller 10? 
Referat: Programseminaret må utsettes på ubestemt tid grunnet smittesituasjonen. Studieadm og 
AMS følger opp.  
 



Eventuelt 
Innmeldt sak fra Grete S.D.: Diskusjon om spesialpensum til bruk i Honours-graden. Utsatt til 
programrådsmøtet 17. februar. 
 
 
Hvis du har saker til programrådet, kan du melde dette inn til l.l.thorsen@ifikk.uio.no 
 
Vennlig hilsen Linn, administrativ programkoordinator 
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